
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund  
 

Närvarande: Eva Anderson, Anna Ericsson, Maud Vennberg, Maria Alvehed, Ann-
Charlotte Beckman och Mari Sjölund.  

 

Meddelat förhinder: Maud Devall, Emma Ögren/Johansson och Maria Nilsson. 

Dagordning  

1. Mötet öppnas.  

Ordförande  välkomnade alla och öppnade mötet. 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet.  

Mötet valde Ann-Charlotte Beckman att jämte ordförande justera protokollet. 

3. Val av sekreterare. 

Mötet valde Maria Alvehed som sekreterare. 

4. Godkännande av dagordningen och kallelse.  

Mötet godkände dagordning och kallelse. 

5. Genomgång av föregående protokoll, bifogas kallelsen, läs igenom innan mötet.  

Ordförande läste upp föregående protokoll och mötet bestämde att lägga 

föregående protokoll till handlingarna. 

6. Ekonomi.  

Kassören informerar mötet att rasklubben har god ekonomi. 

7. Inkomna skrivelser.  



Ett mail gällande utträde ur rasklubb och specialklubb  behandlades på mötet och 

mötet bestämde att ordförande skulle skicka ett svarsmail om gängse rutin.  

Ett mail angående året utställningshund. Tas på upp på punkten 9. 

8. Aktuellt från avelskommittén.  

Inget annat att rapportera än att ras kompendiet  nu är inskickat  till SKK för 

översyn.  

9. Aktuellt från tävlingskommittén. 
 
Tävlingskommitten har kikat på det mail som inkommit om årets utställningshund 
och insett att det står fel på vår hemsida. Årets utställningshund sköts av Jenny 
Mård och kommer fortsättningsvis att göra det. Årets utställningshund berörs inte 
av tidsintervallet för inskickade resultat så  som årets tävlingshund gör. Mötet 
bestämde att Jenny skulle skicka gängse regler  gällande årets utställningshund till 
rasklubben SRFL  för att få rätt uppgifter publicerade på vår hemsida.  
 
 

10. Aktuellt från redaktionen.  
 
Tidningen är skickad för tryck och nytt datum för manusstopp är 15 Augusti. Maud 
föreslog några  teman såsom, livet med seniorhunden, jaktreportage med finsk 
lapphund. Höst teman. Mötet föreslog även en kalender i tidningen, där vi delar 
kommande events.  

11. Aktuellt från SLK: 
 
Verksamhetskonferensen kommer hållas  den 12 Juni mellan klockan 15-18. Med 
alla tre inbjudna rasklubbarna och de områdesgrupper som finns idag. Detta är ett 
diskussionsmöte och informationsmöte, där planerna för hösten och vintern 2022 
bland annat ska lyftas och resoneras kring. Inbjudan och påminnelse har skickats till 
alla rasklubbar och sista anmälningsdagen är dagens datum 6/6-2022. Mötet 
bestämde att de som kunde skulle delta. Så från detta mötet kommer fem att 
anmäla sig och delta på verksamhetskonferensen till cs@slk.nu. 
12. Övriga frågor.  
 
Mötet tog upp vikten av styrelsepolicyn för att vi alla i styrelsen ska känna oss 
trygga i densamme. Vi ska inte som styrelse i SRFL eller som enskild i styrelsen för 
SRFL verka och utnyttja vår roll som ett informations hål eller ta emot enskilda 



medlemmars önskemål och förfrågningar via privata 
mailadresser/messenger/telefoner. Mötet bestämde att bifoga styrelse policy.  

Mari från uställningskommittén SLK frågade mötet om Emma Ögren/Johansson 
kunde få ingå i utställningskommittén då Emma och Anna Tallroth gjort ett 
kanonjobb inför och runt utställningen i Rimbo. Mötet godkände att Emma även 
ingår i utställningskommittén för SLK utöver sin sekreterare post i SRFL.  

Ann-Charlotte som ansvarar för vår rasmonter bland annat, lyfte frågan kring 
möjligheten att få fria händer med att designa vår rasmonter och vilka 
befogenheter hon hade kring det. Mötet var rörande överens om att en trivsam 
och tilltalande rasmonter är av vikt och Ann-Charlotte fick i uppdrag att inkomma 
med designförslag ( ekonomiskt och estetiskt ) Mötet såg inga hinder gällande 
ekonomin kring detta. Maria Skulle kolla runt kring möjligheten att köpa loss en 
eller ett par renfällar samt renhorn. Rollups skulle Mari ta och kolla prisuppgifter 
på. Ann-Charlotte fick tips om att kontakta Altereds för lite inredningssaker att 
kunna handla in till montern.  

Mötet tog upp att rasklubben för finsk lapphund bör ha ett extrainsatt årsmöte för 
att kunna välja in förslaget, Laila Eliasson till valberedningen. Detta på grund av att  
vi i dagsläget endast har en person i valberedningen. Eller låta valberedningen 
endas innehålla en person. Mötet bestämde att ett extrainsatt årsmöte är av vikt 
för att fylla en plats till i valberedningen och det extrainsatta årsmötet kommer då 
att hållas den 28 augusti 2022 klockan 18:30 via Zoom. Inbjudan till detta kommer 
inom kort.  
 
  

13. Nästa möte: 
 
Nästa styrelsemöte är satt den 22 augusti 2022, 18:30  

14. Mötet avslutas. 
 
Ordförande avslutar mötet med att tacka för en väl genomförd och trevlig 
utställning i Rimbo och önskade en trevlig sommar.  


